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Five women: four are alive, three are foreigners, two are sisters, one is dead ?they have
all been in this hotel. Their hopes and disappointments roam freely through the
hallways, sheltered by its walls as each crosses the path of the other without ever
giving a thought to the sheer coincidence of their encounters. Hotel World invites us to
join them for a night in their existence. In this novel, opposite worlds collide, resulting
in the affirmation of love. Smith is also known for The Accidental named Novel of the
Year by Britain's prestigious Whitbread Book Awards.

作者介绍: 

阿莉·史密斯，女，1962年生于苏格兰，现居住在剑桥。《饭店世界》于2001年在英
国出版后受到英国文坛的极大关注，好评如潮。这部小说在人民文学出版社联合外国文
学研究会及各语种文学学会举办的首届“21世纪年度最佳外国小说”评选中获奖，近日
由人民文学出版社出版，译者为刘乔。
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《饭店世界》双月刊杂志订阅 World of Hotel & Restaurants
《饭店世界》杂志，杂志社，杂志广告， 杂志订阅，发表论文，期刊，中国杂志网
概要： 主办单位： 上海社会科学院旅游研究中心 主管单位： 协办单位： 主编：
王大悟 出版单位： 黄山书社 发行量： 20,000...  
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